
   

Valberedningens förslag till val 2025 efter nomineringar från medlemmar
På fysiska årsmötet 2024-02-15 valdes följande funktionärer Val som skall ske på årsmötet 2025 Nominering och/eller 

 (eller kvarstod sedan tidigare): Väljes för Ståndpunkt valberedningens förslag

Ordförande nyvald för 2024 Catharina Bolmér 2025 Accepterar omval Catharina Bolmér, ett år (*1)

Vice ordförande omvald för 2024-2025 Mona Röst Sitter kvar har ett år kvar

Sekreterare omvald för 2023-2024 Caroline Näsvall 2025 Accepterar omval, dock på ett år Caroline Näsvall, ett år (*3)

Kassör omvald för 2023-2024 Agneta Kojan Wedin 2025-2026 Accepterar omval Agneta Kojan Wedin, två år

Ledamot nyvald för 2024-2025 Gunilla Moen Sitter kvar har ett år kvar, men se *3 nedan

Ledamot omvald för 2024-2025 Jolin Staffansson Sitter kvar har ett år kvar

Ledamot fyllnadsvald för 2024 Anna Pettersson 2025-2026 Accepterar omval Anna Pettersson, två år

Suppleant 1 nyvald för 2024-2025 Lena Låftman Sitter kvar har ett år kvar

Suppleant 2 nyvald för 2023-2024 Eva Eriksson 2025-2026 Accepterar omval Eva Eriksson, två år

Revisor (sammank.) omvald för 2024 Catharina Bernström-Roark 2025 Accepterar omval Catharina Bernström-Roark (*1)

Revisor omvald för 2024 Ewa Nilsson 2025 Accepterar omval Ewa Nilsson (*1)

Revisorssuppleant omvald för 2024 Eva Ganell 2025 Ej medlem längre, därför ej valbar Elin Bolldén, nyval ett år (*1)

Valberedn.sammank. omvald för 2024 Kerstin Persson 2025 *2 OBS! Läs nedan!

Valberedn. tidigare vald för 2023-24 Carin Ahlstedt 2025-2026 Accepterar inte omval av åldersskäl *2

Valberedn. omvald för 2024-2025 Ulf Wedin *2

*1) Ordförande, revisorer och revisorssuppleant väljes alltid på bara ett år

*2) Valberedningen ska bestå av tre ledamöter varav en sammankallande. Mandatperioden för sammankallande ska vara ett år och för övriga ledamöter två år.

Sammankallande samt en ledamot ska väljas vid varje ordinarie årsmöte. Det ankommer inte på valberedningen att lämna förslag till ny valberedning!

Avsägelsen ovan har kommit på Carins eget initiativ. Övriga får betraktas som ej tillfrågade.

*3) Det föreligger önskemål från styrelsen om att val av sekreterare och kassör inte ska ske samma år.

Valberedningen föreslår att detta löses enligt följande: Sekreteraren  (förslag Caroline Näsvall) väljs i år på ett år istället för på två.

Detta kompenseras med att istället första ordinarie ledamot (f.n. Gunilla Moen) nästa år väljs på endast ett år.


